
Svar interpellation:

“SKA KOMMUNEN GENOMFÖRA UTSLAGNING AV UNGA I BARN- OCH
UNGDOMSIDROTT?”

Gunnar Gustafsson (MP) har i en interpellation ställt en fråga till mig, här följer mitt svar:

Ska bidrag för ungdomsverksamhet utgå till en verksamhet som är så tydligt
elitinriktad, och därmed jobbar med utslagning av de som inte anses platsa i
verksamheten?
Jag håller med interpellanten om att vi inte ska ha utslagning av barn.Vissa unga behöver
satsa för att inte tappa intresset, medan andra behöver få leka så länge som möjligt för att inte
tappa intresset.

I kommunens idrottspolitiska program Aktiv hela livet, som antogs 2018, slår vi fast att så
många som möjligt ska kunna ägna sig åt idrott så länge som möjligt. Samtidigt ska det
finnas förutsättningar att bli bäst i världen för den som vill elitsatsa. Man ska med andra ord
både kunna motionsidrotta och elitsatsa. Det ska vara barnet själv som bestämmer nivån.

När det gäller hockey-profilen på Arenaskolan finns ett stort intresse, vilket gör att det
uppstår en selektering av vilka elever som kommer in. Platserna är färre än antalet sökande.
Det är föreningarna själva som behöver lägga träningstiderna så att de ska passa båda
målgrupperna.
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